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В статье анализируется современный законодательный подход к формированию переч-

ней вопросов местного значения сельских поселений и правоприменительная практика при 

решении данных вопросов. Основное внимание уделено дополнительным вопросам местного 

значения, перечень которых определяется законами субъектов РФ в соответствии с законода-

тельно установленным правом перераспределять вопросы местного значения между муници-

пальными районами и сельскими поселениями.
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The article analyses the modern legislative approach to the formation of lists of issues of local importance of 

rural settlements and law-enforcement practice in solving these issues. The main attention is paid to additional 

issues of local importance, the list of which is determined by the laws of the constituent entities of the Russian 

Federation in accordance with the legally established right to redistribute issues of local importance between 

municipal districts and rural settlements.
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